
Beste dorpsgenoot
Laten we bij het jaareinde even terugblikken. 
In 2023 haalden onze schepenen heel wat 
subsidies binnen. Denk maar aan de totale 
renovatie van de Liermolen en het Prinsen-
kasteel, de aanleg van nieuwe � etspaden, 
extra subsidies voor het herstellen van de 
vliegtuigloodsen en als kers op de taart 
het dubbele bedrag aan subsidies voor het 
museum voor de oudere technieken. 

Onlangs werden ook de nieuwe plannen 
voor de zijvleugel aan het gemeentehuis 
voorgesteld. Een nieuwbouwproject werd 
omgetoverd tot een renovatieproject, waarbij 
de oude jongensschool behouden blijft. 
Verder komen er geen nieuwe diensten bij 
omdat het Sociaal Huis en de bibliotheek in 
Strombeek-Bever blijven. 

Het nieuws over het asielcentrum blijft de 
gemoederen beroeren. Als gemeentebestuur 

werden we immers voor een voldongen feit 
geplaatst. De N-VA blijft bij haar standpunt: 
dit is niet de juiste plaats voor een asiel-
centrum! We zullen daarom streng blijven 
toekijken op de leefbaarheid van de buurt.

Sinds september wordt ook het nieuwe
mobiliteitsplan uitgerold. We namen 
broodnodige maatregelen om het sluipver-
keer aan te pakken. De Grimbergenaren 
geven duidelijk aan dat leefbaarheid erg be-
langrijk is. En laat u vooral niet opjutten door 
partijen die het blijkbaar nog steeds moeilijk 
hebben met de coalitiewissel. Het mobili-
teitsplan wordt plotseling zonder argumenta-
tie afgeschoten door partijen die mee aan de 
wieg van dat plan stonden. Onbegrijpelijk!

2024 wordt een verkiezingsjaar, maar onze 
fractie blijft verder werken tot de laatste 
dag. 2024 brengt ons de eerste gemeente-

raadsverkiezingen zonder opkomstplicht. U 
bent dus niet meer verplicht om te stemmen. 
Maar we raden u aan om uw stem wél uit 
te brengen: zo kan u mee bepalen wie het 
Grimbergen van morgen vorm zal geven. 

Tot slot wens ik u prettige eindejaarsfees-
ten en een gezond en succesvol 2024. Ik 
hoop u in januari te mogen begroeten op de 
nieuwjaarsreceptie van de gemeente en op 
de receptie van N-VA Grimbergen.

Met vriendelijke groeten

Rudi Van 
Hove

Philip Roosen trekt opnieuw de Grimbergse N-VA-lijst 
N-VA Grimbergen besliste unaniem om Philip Roosen opnieuw aan te duiden als 
lijsttrekker voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2024. “Philip is een degelijke en 
bekwame politicus die samen met de bestuursploeg in de huidige beleidsperiode 
heel wat realiseerde. De N-VA wil met Roosen als kopman voluit doorgaan op de 
ingeslagen weg”, zegt het N-VA-bestuur. 

Philip wie?

Philip Roosen woont met zijn vrouw Eva 
in Humbeek en is hoogleraar aan de facul-
teit Geneeskunde aan de Universiteit Gent. 
Hij heeft drie kinderen, waaronder een 
adoptiedochter uit Ethiopië.

Harde werker in de meerderheid

Philip is momenteel eerste schepen in 
Grimbergen en verantwoordelijk voor 
cultuurbeleid, mobiliteitsbeleid, digitalise-
ring, communicatie en integraal veilig-
heidsbeheer. Hij zorgde onder meer voor 
grote investeringen in het Cultuur-
centrum, veiligere schoolomgevingen, 

een nieuw mobiliteitsplan, een infoblad 
dat opnieuw zes keer per jaar in elke 
Grimbergse brievenbus valt, een nieuwe 
website, een participatieplatform en de 
oprichting van een dienst Handhaving 
met onder andere gemeenschapswachten. 
In 2024 komen er nog nieuwe fietspaden. 
“Philip Roosen heeft zijn rol als eerste 
schepen schitterend ingevuld. Hij is een 
vaste waarde in het schepencollege en staat 
binnen de coalitie bekend om zijn harde 
werk en dossierkennis. Zo kunnen we ook 
echt wegen op de verschillende beslissin-
gen in het schepencollege”, zegt voorzitter 
Rudi Van Hove. 

Leefbaarheid, identiteit en veiligheid

De N-VA zal de komende verkiezings-
campagne inzetten op drie kernthema’s 
die cruciaal zijn voor de Grimbergenaar: 
leefbaarheid, identiteit en veiligheid. 
Daarover leest u binnenkort meer in ons 
verkiezingsprogramma.
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Filip Fontaine
Filip, je bent een internationale ondernemer en stond mee aan de wieg 

van Open Vld. Maar nu kies je voor de N-VA?

Filip: “Ik ken geen enkele ondernemer die tevreden is over wat de 
liberale partijtop de laatste decennia bracht. België kent nog meer regel-
tjes, nog hogere belastingen en nog zwaardere administraties. De N-VA 
is de enige partij die consequent de kant kiest van de hardwerkende 
ondernemers en burgers, en die tevens een visie heeft om dit land echt te 
vereenvoudigen.”

Hoe heb jij de voorbije discussies rond de heraanleg van 

Grimbergen-Centrum ervaren?

Filip: “Onze inwoners willen geen megagrootwarenhuis en geen onder-
grondse parking. Dat was duidelijk. Daarom ben ik blij dat de N-VA 
naar de burgers luisterde. Jammer dat daarvoor een coalitiewissel nodig 
was, maar de inwoners van het centrum zijn blij dat dit scenario van de 
baan is.” 

Hoe kijk jij naar de plannen voor het vergroenen van het centrum?

Filip: “Ik steun de nieuwe visie. Grimbergen is een erfgoedparel en ook 
een merknaam. Die identiteit in een meer leefbaar, veilig en groen ka-
rakter versterken, geeft Grimbergen alle troeven om een mooie 
bestemmingsgemeente te worden.”

Jong N-VA Grimbergen 
deelt fl uo armbanden 
uit aan de jeugd
Jong N-VA Grimbergen deelde op vrijdag 13 oktober meer dan 200 
gratis � uorescerende armbanden uit aan Grimbergse leerlingen. De 
jongerenpartij wil de schoolgaande jeugd stimuleren om goed zicht-
baar te zijn als ze van of naar school � etsen en wandelen. 

“Verkeersveiligheid is voor ons een duidelijke prioriteit en dat is een 
verantwoordelijkheid van ons allemaal. Met onze fluogele armbanden 
willen we jongeren duidelijk maken dat het belangrijk is om gezien te 
worden in het verkeer”, zegt Ewoud De Meyer van Jong N-VA.

Extra fi etsenstallingen op komst
Een eerste stap om meer mensen op de � ets te krijgen, is een kwalitatieve � etsinfra-
structuur. Maar ook kwalitatieve en diefstalveilige � etsenstallingen zijn belangrijk. 
Daarom plaatsen we binnenkort extra � etsenstallingen in de openbare ruimte.

Momenteel zijn er in Groot-Grimbergen een zestigtal fietsenstallingen. Die bieden vaak 
te weinig plaats, zijn weinig gebruiksvriendelijk en niet altijd veilig. Omdat het bestuur 
het belangrijk vindt om in dialoog te gaan met de burgers, lanceerden we een digitale 
bevraging over fietsenstallingen. Al meer dan 300 burgers gaven suggesties. 

Op basis daarvan finaliseren we momenteel een fietsparkeerplan met als doel veilig en 
comfortabel fietsparkeren. Het resultaat? 36 locaties waar fietsenstallingen verbeterd 
worden of waar nieuwe stallingen worden geïnstalleerd. In totaal zullen er deze 
legislatuur nog 460 kwalitatieve en veilige fietsenstallingen bijkomen. Goed voor 
minstens 100.000 euro. Dat verdient u!

Binnenkort: hondenlosloopweide Strombeek 
Niet alle hondeneigenaars in Strombeek-Bever hebben een (grote) tuin. Nochtans is het voor hun viervoeters belangrijk om op 
positieve wijze blootgesteld te worden aan mensen, dieren en situaties. Dat noemt men socialisatie. Daarom komt er binnenkort 
een hondenlosloopweide.

De hondenlosloopweide zal aangelegd worden op 
het recreatiedomein Piereman tussen de zone van de 
petanque en het basketbalveld. De bestaande groen-
buffer tussen de tuinen en de hondenlosloopweide 
blijft behouden. 

Nieuwe houtkanten zullen voor afscherming zorgen 
en voor een landschappelijke verbinding tussen de 
petanque, de hondenlosloopweide en het basketbal-
veld. Er komen speelelementen voor de honden en 
een zitbank voor de baasjes. De ingebruikname van 
de weide is gepland vanaf begin 2024.

Schepen van Dierenwelzijn Jean-Paul Windelen aan de toekomstige hondenlosloopweide.

Eliane Vancraenenbroeck
Eliane: “De instroom vanuit het hoofdstedelijk gebied stijgt snel. 
Het gevolg daarvan is dat we in Grimbergen alsmaar meer 
verschillende talen horen waardoor het behoud van het Vlaamse 
karakter van onze gemeente een grote uitdaging wordt. Met de 
N-VA ga ik voluit voor een Strombeek-Bever waar ik mij weer 
een fiere Vlaming kan voelen. Daarom ben ik blij met initiatieven 
zoals Café Combinne waarin de Nederlandse taal op een gemoede-
lijke manier aangeleerd wordt.”

Eliane: “Ik vind dat het onveiligheidsgevoel sterk moet ver-
minderen. Mensen hebben nood aan meer blauw op straat. Het 
gemeentebestuur erkende dat en besliste om in Strombeek-Bever 
een politiepunt te installeren om sneller te kunnen ingrijpen. Dat 
is voor veel inwoners een geruststelling zodat ze ‘s avonds opnieuw 
durven buitenkomen.”

N-VA Grimbergen groeit!
Maak kennis met onze nieuwe bestuursleden 

Noteer alvast 
in uw agenda

Nieuwjaarsreceptie N-VA Grimbergen
21 januari 2024 om 11 uur
Sporthal De Singel in Strombeek-Bever
Gastspreker: Vlaams minister Ben Weyts

Nieuwjaarsreceptie gemeente
14 januari 2024 
Om 11 uur
Kerkplein Grimbergen 

Ik wil een luisterend 
oor zijn voor de 
Grimbergenaars en 
hen zo snel mogelijk 
een antwoord bieden op 
hun vragen en noden.”

De N-VA is de enige 
partij die consequent 
de kant kiest van de 
hardwerkende 
ondernemers en 
burgers.”
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


